

Exporter / Expéditeur:		No.  Australian Government Export Control Act Certificate of Health relative to Meat, Offals, and Meat Products intended for importation into French Polynesia Certificat de salubrité relatif aux viandes, abats et produits de viandes destinés à l'importation en Polynésie Française
Consignee / Destinataire:		
Veterinary number(s) of the Abattoir(s) / Numéro(s) de l' (des) abattoirs(s):		
Veterinary approval number(s) of approved cutting plants / Numéro(s) d'agrément vétérinaire de l' (des) atelier(s) de découpe agréé(s):		
Ship / Airline / Mer / Air:		Country of origin / Pays d'origine AUSTRALIA
Place from which despatched / Lieu d'expédition:		
Place of Destination / Destination:		Date of departure Date du départ:

Marks and numbers Marques et numeros	Number of pièces Nombre de caisses	Species and cut Espèces et découpes	Container marks Marques sur le conteneur	Net weight Poids net
---	---------------------------------------	--	---	-------------------------

SAMPLE

Australia is free of bovine spongiform encephalopathy and scrapie in accordance with OIE guidelines.

I hereby certify that the goods specified above, has been derived wholly from animals submitted to health inspection before and after slaughter and found free from disease, that it does not contain any antiseptic substance, that it has been prepared and shipped in conformity with all the requirements of good hygiene. I further certify that Australia has been free for more than one year from the following:- Foot and Mouth Disease, * Rinderpest, * Contagious Bovine Pleuropneumonia, * Classical Swine Fever, * African Swine Fever, * Swine Vesicular Disease, * and from Trichinosis for more than three years.

Je, soussigné, certifie que les marchandises décrites précédemment proviennent en totalité d'animaux soumis à une inspection sanitaire, avant et après abattage et reconnus exempts de maladies, qu'elles ne contiennent aucune substance antiseptique et qu'elles ont été préparées et expédiées conformément à toutes les exigences d'une bonne hygiène alimentaire. Je certifie également que l'Australie est exempte depuis plus d'un an des maladies suivantes : Fièvre aphteuse, * Peste bovine, *Péripneumonie contagieuse des bovins, *Peste porcine classique, * Peste porcine africaine, * Maladie vésiculeuse du porc, ainsi que de la Trichinose depuis plus de 3 ans.

Given at _____ Date _____
 Fait à _____ Date _____

Official Stamp / Cachet Officiel

Signature.....Commonwealth Veterinary Officer / Vétérinaire officiel du Commonwealth